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Abstract (en)
[origin: ES247065U] Socket for the electrical connection of an apparatus to a base, of the type that includes conductive pins, an insulating centering
terminal intended to be inserted into a centering hole in the base, and means for locking the socket on the base, characterized in that the centering
stud is open laterally and in that the locking means is arranged at the centering edge and positioned to protrude outside the centering stud and thus
cooperate with the wall of the centering hole in the base. (Machine-translation by Google Translate, not legally binding)

Abstract (fr)
Culot pour le raccordement électrique d'un appareil à une embase, comportant des broches conductrices (1a), un plot isolant (1b) de centrage
destiné à être introduit dans un trou (51) de centrage de l'embase (5), et des moyens de verrouillage (4) du culot (1) sur l'embase (5), caractérisé
par le fait que le plot de centrage (1b) est ouvert latéralement (55) et que les moyens de verrouillage (4) sont disposés dans le plot de centrage (1b)
et agencés pour faire saillie hors du plot de centrage (1b) et coopérer ainsi avec la paroi du trou de centrage (51) de l'embase (5).
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